
 

 

http://www.iha.com.tr/balikesir-haberleri/balikesirde-gumruk-calismalarina-hiz-verildi-balikesir-

1861060/ 

Balıkesir Sanayi Odası’nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli ile 

benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projeleri değerlendirilerek saha ziyaretleri gerçekleştirildi. 

Balıkesir Sanayi Odası’nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli 
değerlendirildiği toplantıya Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge 
Müdür Yardımcısı Nizamettin Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma 
Gümrük Müdürü Sinan Onar, Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası 
Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu katıldı. Son dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan 
firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği 
toplantı akabinde saha ziyaretleri gerçekleştirildi. BSO Başkanı İsmail Uğur Uğur yaptığı açıklamada: 
“Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir 
noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı anlattık hem de kurumlarımızın değerli 
temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi kırmadılar, yerinde toplantı ve saha 
ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini belirlemeye, en verimli proje için gereken 
temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni 
projeler kazandırmayı hedefliyoruz” dedi. 
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Balıkesir Sanayi Odası'nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli ile 

benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projeleri değerlendirilerek saha ziyaretleri gerçekleştirildi. 

Balıkesir Sanayi Odası'nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli 

değerlendirildiği toplantıya Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge 

Müdür Yardımcısı Nizamettin Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma 

Gümrük Müdürü Sinan Onar, Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası 

Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu katıldı. Son dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan 

firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği 

toplantı akabinde saha ziyaretleri gerçekleştirildi. BSO Başkanı İsmail Uğur Uğur yaptığı açıklamada: 

"Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir 

noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı anlattık hem de kurumlarımızın değerli 

temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi kırmadılar, yerinde toplantı ve saha 

ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini belirlemeye, en verimli proje için gereken 

temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni 

projeler kazandırmayı hedefliyoruz" dedi. 
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Balıkesir Sanayi Odası’nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli ile 

benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projeleri değerlendirilerek saha ziyaretleri gerçekleştirildi. 

Balıkesir Sanayi Odası’nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli 

değerlendirildiği toplantıya Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge 

Müdür Yardımcısı Nizamettin Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma 

Gümrük Müdürü Sinan Onar, Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası 

Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu katıldı. Son dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan 

firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği 

toplantı akabinde saha ziyaretleri gerçekleştirildi. BSO Başkanı İsmail Uğur Uğur yaptığı açıklamada: 

“Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir 

noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı anlattık hem de kurumlarımızın değerli 

temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi kırmadılar, yerinde toplantı ve saha 

ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini belirlemeye, en verimli proje için gereken 

temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni 

projeler kazandırmayı hedefliyoruz” dedi. 
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BALIKESİR OSB’YE GÜMRÜK AÇILIYOR 

Balıkesir’ e gümrük çalışmaları hızla devam ediyor. 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, Organize Sanayi Bölgesi’ne gümrük açılması 

için düğmeye bastı. 

Balıkesir’de Ekim ayı ihracat rakamlarının sevindirici durumundan sonra bölge sanayisi 

ihracatçılarına gümrük sözü veren Uğur, Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, 

TCDD 3. Bölge Müdür Yardımcısı Nizamettin Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı 

Habil Emir ve Bandırma Gümrük Müdürü Sinan Onar’ı Organize Sanayi Bölgesi’ne davet etti. 

Heyet, Lojistik köyde ve OSB’de açılacak gümrük ile ilgili yer incelemesinde bulundu. 

Balıkesir’e açılması için fizibilite çalışmaları somut olarak başlayan gümrük ile ilgili heyet,şehrin 

ihracat ve ithalatını da görüştü. 

Saha ziyareti sonrasında son dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan firmaların ihracat 

potansiyelleri ve benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projeleri değerlendirildi. 

Organize Sanayi Bölgesi’ndeki görüşme sonrası değerlendirmelerde bulunan Uludağ Gümrük ve 

Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken ,’Bizler gümrük hizmet birimleriyiz.Burada gümrük işlemleri ve 

ihracatın artırılması için elimizden geleni yapacağız.’ diyerek bölgeye gümrük açılmasını 

desteklediklerini ifade etti. 

http://www.tv100.com.tr/balikesir-osb-ye-gumruk-aciliyor/14099/
http://www.tv100.com.tr/images/2017/11/23/14099_balikesir-osb-ye-gumruk-aciliyor.jpg


Devletimizin ikiyüz onbir bin metrekare alan üzerine kurulu bir alanda büyük bir yatırım yaptığı 

Gökköy Lojistik Merkezi ile amaç bölgeye daha iyi işlerlik kazandırabilmek ve Balıkesir sanayicisine 

buradan daha fazla taşıma hizmeti vererek ülke ekonomisine daha büyük katkılar sunabilmek diye 

konuşan TCDD 3. Bölge Müdür Yardımcısı Nizamettin Çiçek de sözlerini şöyle sürdürdü.Çiçek , ’ 

Balıkesir Sanayi Odası Başkanımız Sayın İsmail Uğur’un daveti üzerine buradayız.Bir ay kadar önce 

de yine Başkanımızın katkıları ve organizasyonuyla buradan başlatılan ihracat seferberliği 

kapsamında konteyner yüklü trenler sevketmiştik.Bu defa da aynı trenlerin gümrüğünün burada 

yapılarak gümrüklü bir şekilde nasıl sevkedilebileceği üzerine toplandık.Biz Devlet Demiryolları 

olarak üzerimize düşen neyse gerek Genel Müdürlüğümüz gerek Ulaştırma Bakanlığımız sonuna 

kadar gayret ve destek verme içerisinde bulunacağız.Malum,son onbeş yıldır demiryollarına yapılan 

katkı ve ulaşım modu olarak demiryolu bir tercih sebebi.Tüm bu girişimlerimiz demiryolunu daha 

cazip hale getirebilmek,daha fazla ulaşım modu sağlayabilmek.’diye konuştu. 

TCDD Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir de lojistik merkezin oluşmasının 

başından bugüne süreci takip ettiklerini belirterek,gümrük konusunun da hallolmasıyla bölgedeki 

potansiyelin daha da artacağı inancı taşıdıklarını ifade etti. 

Emir,’Bizim tren feribotu ile ilgili bir çalışmamız var.Balıkesir’den yüklediğimiz yükleri 

Bandırma’dan Avrupa yönüne deniz üzerinden feribotlar ile vagonlardan hiç indirmeden 

gönderebilmeyi hedefliyoruz.Projemiz bitmek üzere.Dolayısıyla bu projemiz bittiği zaman bir kuru 

liman özelliği taşıyan Balıkesir’den Organize Sanayi Bölgesi sanayicimizin yükünü,malını Avrupa’ya 

daha kolay bir şekilde göndermeyi planlıyoruz.Bu planımızın çok yakın bir zamanda hayata 

geçeceğini biliyoruz.’ ifadelerini kullandı. 

Görüşmeye katılan Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin de ,’Gökköy’ümüz de ihracat 

taşımalarına başladık.İhrac edilecek yüklerin Balıkesir’de gümrüklenebilmesi için Sanayi Odası 

Başkanı İsmail Uğur’un öncülüğünde bölge müdürlerinin de iştirakiyle bir görüşme 

yaptık.Gümrüğün açılması için gerekli tüm desteği vereceğiz.’ değerlendirmesinde bulundu.  

Bandırma Gümrük Müdürü Sinan Onar da Balıkesir’e açılacak gümrük ile ilgili kendilerine düşen 

göreve hazır olduklarını belirtti. 

BALIKESİR İHRACATTA DAHA AVANTAJLI OLACAK 

Balıkesir sanayisinin yatırım ve istihdam anlamında gelişmesinde ciddi projeler üreten Sanayi Odası 

Başkanı İsmail Uğur da görüşme sonrası yaptığı değerlendirmede kente gümrük açılması için 

önemli gelişmeler kaydedildiğini dile getirdi. 

Uğur, ’Ekim ayında Ulaştırma Bakanlığımızın,Devlet Demiryollarımızın ve Gümrük Bakanlığımızın 

desteği ile Gökköy Lojistik Merkezi’nde ihracat seferberliğini yapmıştık.Şu anda da Sayın Bölge 

Müdürümüz,TCDD Bölge Müdür Yardımcımız ile şehrimize Gümrük açılması ile ilgili fizibilite 

çalışmalarına başladık.Bugün beraber lojistik köyde incelemelerde bulunuyoruz.İnşallah Balıkesir 

sanayicisi ve ihracatçısı için olumlu sonuçlanır diye düşünüyorum.Çünkü ihracat bizim için 

önemli.2023’de 500 milyar dolarlık bir ihracat hedefimiz var.Bunu gerçekleştirmek için devletimizin 

,Hükümetimizin katkılarıyla gümrüğü açarsak,ihracat anlamında Balıkesir daha avantjlı hale 

gelecektir.’ diye konuştu. 

2017 Eylül sonu rakamlarına göre yakın zamanda yapılan 697 milyon 600 bin liralık  sanayi yatırımı 

ile Türkiye’de ilk sıraya oturan kente gümrük açılması ile ihracatçının önü aılacak.OSB’de üretim 

yapan fabrikaların gümrük işlemleri daha da hızlanacak. 
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Büyük Birlik Parti Balıkesir İl Başkanı Ahmet Cemil Aydoğan ve yönetim kurulu üyeleri Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur’u makamında ziyaret etti. 

Ziyaret heyetine sıcak bir karşılama yapıldı. 

Ziyarette gelişen Balıkesir sanayi ve ekonomisi ile yerli otomobil üretimi için kentin sanayi altyapısı 

uygunluğunun ele alındığı bildirildi. 

Basına kapalı yapılan görüşme sonrası Sanayi Odası Başkanı Uğur, Büyük Birlik Partisi İl Başkanı 

Aydoğan’a tarihi saat kulesi tablosu hediye etti. 

Ziyaret ile ilgili TV100 mikrofonlarına bilgi veren Büyük Birlik Partisi İl Başkanı Aydoğan, yerli 

otomobil üretimi için Balıkesir’in en uygun kent olduğunu dile getirdi. Aydoğan konuşmasında,” 

Tabii ki biz ilk yaptığımız basın açıklamasında da bunu söyledik. Balıkesir’e yatırımın gelmesini arzu 

ediyoruz, ancak onun ötesinde bu yatırımı yapacak olan babayiğitlere şunu söylüyoruz Türkiye 

üzerinde en uygun yatırım yapılabilir yer Balıkesir. Önümüzdeki 10 yıl içerisinde dünyanın en hızlı 

gelişen ili Balıkesir olacak dedik, bu iddiayı ortaya koyduk. Sayın İsmail Uğur’un da daha önceden 

böyle bir çalışması vardı. Biz ona da katkı anlamında bu çalışmayı devam ettiriyoruz. Tabii ki de 

Sanayi Odası yerli otomobil fabrikasının Balıkesir’e gelmesi için yapılan çalışmanın en önemli 

ayağını oluşturuyor. Bu konuda da nezaketinden dolayı Sayın İsmail Uğur’a çok teşekkür ediyoruz, 

gerçekten bizleri çok güzel ağırladılar. Bu konuda daha sonra da tekrar bir araya geleceğiz. Yerli 

otomobil fabrikasının Balıkesir’e geleceğine de inanıyoruz. Sonuç alana dek mücadele edeceğiz. 

Sayın İsmail Uğur ile de bu girişimlerde birlikte hareket edeceğimize inanıyoruz. ” ifadelerini 

kullandı. 

Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur da ziyaretle ilgili heyete teşekkür 

ederek,görüşmeye ilişkin şöyle konuştu:”Sayın Büyük Birlik Partisi il başkanına , yönetim kuruluna 

çok teşekkür ediyorum nazik ziyaretleri için. Organize sanayi bölgesi ile ilgili, Bal ıkesir’e sanayi 

yatırımları ile ilgili istişarelerde bulunduk ve kendilerinin de yerli otomobilin Balıkesir’de üretilmesi 
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ile ilgili kampanya destekleri var. Ben de çok teşekkür ediyorum bizde elimizden geldiği kadar, 

Balıkesir halkı , sanayicisi iş adamları, siyasetçileri ile birlikte bu kampanyaya destek oluyoruz. 

Bununla ilgili bizim bir teklifimiz oldu ,yerli otomobilin adı Alp olsun diye. Bu kamuoyundan ciddi bir 

destek almıştı. Takdir görür , kabul edilirse, bunun kabul edilmesi Balıkesir için büyük b ir onur 

olacak. Hayırlısı olsun diyorum.İnşallah Balıkesir’i daha güzel günler bekliyor diye ümit ediyorum. 

Çok teşekkür ediyorum.” 

Heyet, daha sonra Sanayi ve Ticaret Odaları ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü arasında imzalanan 

protokol ile yapımı devam eden tekno atölye projesi inşaasını inceledi. 

Hem Organize Sanayi Bölgesi’ndeki mesleki ve teknik Anadolu lisesi öğrencilerinin eğitimine hem 

de sanayicinin ara eleman ihtiyacını karşılamasına katkıda bulunacak proje ile ilgili bilgi alan heyet, 

ziyaretin ardından bölgeden ayrıldı. 
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Gökköy Lojistik Merkezi’nin; ithalat ve ihracat potansiyeli BSO Başkanı İsmail Uğur ve 

beraberindeki heyet tarafından incelemeye gelen bürokratlara anlatılarak, saha ziyaretleri 

gerçekleştirildi  

Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge Müdür Yardımcısı Nizamettin 

Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma Gümrük Müdürü Sinan Onar, 

Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail 

http://www.gazeteyenisoz.com/haber-18510-lojistik-merkezinde-gumruk-calismalari-suruyor.html


Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu’ 

nun katılımıyla bölge ihracat ve ithalat potansiyelinin değerlendirildiği toplantı gerçekleştirildi. Son 

dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya 

sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği toplantı akabinde saha ziyaretleri 

gerçekleştirildi. 

EN VERİMLİ PROJE İÇİN GEREKEN ŞARTLAR ORTAYA KONDU 

BSO Başkanı İsmail Uğur, yaptığı açıklamada “Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam 

ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı 

anlattık hem de kurumlarımızın değerli temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi 

kırmadılar, yerinde toplantı ve saha ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini 

belirlemeye, en verimli proje için gereken temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda 

gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni projeler kazandırmayı hedefliyoruz.” dedi. 
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Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur’a, Büyük Birlik Partisi Balıkesir İl Başkanı Ahmet 

Cemil Aydoğan ve yönetim kurulu üyeleri, makamında bir ziyaret gerçekleştirdi  

http://www.gazeteyenisoz.com/haber-18511-bbp-il-yonetiminden-bso-baskanina-ziyaret.html


Büyük Birlik Parti Balıkesir İl Başkanı Ahmet Cemil Aydoğan ve yönetim kurulu üyeleri, Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur’u makamında ziyaret etti. Ziyaret heyetine sıcak bir karşılama 

yapıldı. Ziyarette gelişen Balıkesir sanayi ve ekonomisi ile yerli otomobil üretimi için kentin sanayi 

altyapısı uygunluğunun ele alındığı bildirildi. Basına kapalı yapılan görüşme sonrası Sanayi Odası 

Başkanı Uğur, Büyük Birlik Partisi İl Başkanı Aydoğan’a tarihi saat kulesi tablosu hediye etti. 

 Ziyaret ile ilgili bilgi veren Büyük Birlik Partisi İl Başkanı Aydoğan, yerli otomobil üretimi için 

Balıkesir’in en uygun kent olduğunu dile getirdi. Aydoğan konuşmasında “Tabii ki biz ilk yaptığımız 

basın açıklamasında da bunu söyledik. Balıkesir’e yatırımın gelmesini arzu ediyoruz, ancak onun 

ötesinde bu yatırımı yapacak olan babayiğitlere şunu söylüyoruz Türkiye üzerinde en uygun yatırım 

yapılabilir yer Balıkesir. Önümüzdeki 10 yıl içerisinde dünyanın en hızlı gelişen ili Balıkesir olacak 

dedik, bu iddiayı ortaya koyduk. Sayın İsmail Uğur’un da daha önceden böyle bir çalışması vardı. Biz 

ona da katkı anlamında bu çalışmayı devam ettiriyoruz. Tabii ki de Sanayi Odası yerli otomobil 

fabrikasının Balıkesir’e gelmesi için yapılan çalışmanın en önemli ayağını oluşturuyor. Bu konuda da 

nezaketinden dolayı Sayın İsmail Uğur’a çok teşekkür ediyoruz, gerçekten bizleri çok güzel ağırladılar. 

Bu konuda daha sonra da tekrar bir araya geleceğiz. Yerli otomobil fabrikasının Balıkesir’e geleceğine 

de inanıyoruz. Sonuç alana dek mücadele edeceğiz. İsmail Uğur ile de bu girişimlerde birlikte hareket 

edeceğimize inanıyoruz.” ifadelerini kullandı. 

BALIKESİR’İ DAHA GÜZEL GÜNLER BEKLİYOR 

 Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur da ziyaretle ilgili heyete teşekkür ederek, 

görüşmeye ilişkin şöyle konuştu: 

“Büyük Birlik Partisi il başkanına, yönetim kuruluna çok teşekkür ediyorum nazik ziyaretleri için. 

Organize sanayi bölgesi ile ilgili, Balıkesir’e sanayi yatırımları ile ilgili istişarelerde bulunduk ve 

kendilerinin de yerli otomobilin Balıkesir’de üretilmesi ile ilgili kampanya destekleri var. Ben de çok 

teşekkür ediyorum bizde elimizden geldiği kadar; Balıkesir halkı, sanayicisi iş adamları, siyasetçileri ile 

birlikte bu kampanyaya destek oluyoruz. Bununla ilgili bizim bir teklifimiz oldu, yerli otomobilin adı 

Alp olsun diye. Bu kamuoyundan ciddi bir destek almıştı. Takdir görür, kabul edilirse, bunun kabul 

edilmesi Balıkesir için büyük bir onur olacak. Hayırlısı olsun diyorum. İnşallah Balıkesir’i daha güzel 

günler bekliyor diye ümit ediyorum. Çok teşekkür ediyorum.” 



TEKNO ATÖLYE İNŞASINI İNCELEDİLER 

Heyet; daha sonra Sanayi ve Ticaret Odaları ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü arasında imzalanan protokol 

ile yapımı devam eden tekno atölye projesi inşasını inceledi. 

Hem Organize Sanayi Bölgesi’ndeki Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğrencilerinin eğitimine hem de 

sanayicinin ara eleman ihtiyacını karşılamasına katkıda bulunacak proje ile ilgili bilgi alan heyet, 

ziyaretin ardından bölgeden ayrıldı. 

 

 

http://www.gazetekspres.com/haber-16449-lojistik-merkezinde-gumruk-calismalari-suruyor.html 

Gökköy Lojistik Merkezi’nin; ithalat ve ihracat potansiyeli BSO Başkanı İsmail Uğur ve beraberindeki 

heyet tarafından  incelemeye gelen bürokratlara anlatılarak, saha ziyaretleri gerçekleştirildi 

Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge Müdür Yardımcısı Nizamettin 

Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma Gümrük Müdürü Sinan Onar, 

Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail 

Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu’ 

nun katılımıyla bölge ihracat ve ithalat potansiyelinin değerlendirildiği toplantı gerçekleştirildi. Son 

dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya 

http://www.gazetekspres.com/haber-16449-lojistik-merkezinde-gumruk-calismalari-suruyor.html


sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği toplantı akabinde saha ziyaretleri 

gerçekleştirildi. 

EN VERİMLİ PROJE İÇİN GEREKEN ŞARTLAR ORTAYA KONDU 

BSO Başkanı İsmail Uğur, yaptığı açıklamada “Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam 

ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı 

anlattık hem de kurumlarımızın değerli temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi 

kırmadılar, yerinde toplantı ve saha ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini 

belirlemeye, en verimli proje için gereken temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda 

gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni projeler kazandırmayı hedefliyoruz.” dedi. 

 

http://www.gazetekspres.com/haber-16450-bbp-il-yonetiminden-bso-baskanina-ziyaret.html 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur’a, Büyük Birlik Partisi Balıkesir İl Başkanı Ahmet 

Cemil Aydoğan ve yönetim kurulu üyeleri, makamında bir ziyaret gerçekleştirdi 

Büyük Birlik Parti Balıkesir İl Başkanı Ahmet Cemil Aydoğan ve yönetim kurulu üyeleri, Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur’u makamında ziyaret etti. Ziyaret heyetine sıcak bir karşılama 

yapıldı. Ziyarette gelişen Balıkesir sanayi ve ekonomisi ile yerli otomobil üretimi için kentin sanayi 

altyapısı uygunluğunun ele alındığı bildirildi. Basına kapalı yapılan görüşme sonrası Sanayi Odası 

Başkanı Uğur, Büyük Birlik Partisi İl Başkanı Aydoğan’a tarihi saat kulesi tablosu hediye etti. 

 Ziyaret ile ilgili bilgi veren Büyük Birlik Partisi İl Başkanı Aydoğan, yerli otomobil üretimi için 

Balıkesir’in en uygun kent olduğunu dile getirdi. Aydoğan konuşmasında “Tabii ki biz ilk yaptığımız 

http://www.gazetekspres.com/haber-16450-bbp-il-yonetiminden-bso-baskanina-ziyaret.html


basın açıklamasında da bunu söyledik. Balıkesir’e yatırımın gelmesini arzu ediyoruz, ancak onun 

ötesinde bu yatırımı yapacak olan babayiğitlere şunu söylüyoruz Türkiye üzerinde en uygun yatırım 

yapılabilir yer Balıkesir. Önümüzdeki 10 yıl içerisinde dünyanın en hızlı gelişen ili Balıkesir olacak 

dedik, bu iddiayı ortaya koyduk. Sayın İsmail Uğur’un da daha önceden böyle bir çalışması vardı. Biz 

ona da katkı anlamında bu çalışmayı devam ettiriyoruz. Tabii ki de Sanayi Odası yerli otomobil 

fabrikasının Balıkesir’e gelmesi için yapılan çalışmanın en önemli ayağını oluşturuyor. Bu konuda da 

nezaketinden dolayı Sayın İsmail Uğur’a çok teşekkür ediyoruz, gerçekten bizleri çok güzel ağırladılar. 

Bu konuda daha sonra da tekrar bir araya geleceğiz. Yerli otomobil fabrikasının Balıkesir’e geleceğine 

de inanıyoruz. Sonuç alana dek mücadele edeceğiz. İsmail Uğur ile de bu girişimlerde birlikte hareket 

edeceğimize inanıyoruz.” ifadelerini kullandı. 

BALIKESİR’İ DAHA GÜZEL GÜNLER BEKLİYOR 

 Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur da ziyaretle ilgili heyete teşekkür ederek, 

görüşmeye ilişkin şöyle konuştu: 

“Büyük Birlik Partisi il başkanına, yönetim kuruluna çok teşekkür ediyorum nazik ziyaretleri için. 

Organize sanayi bölgesi ile ilgili, Balıkesir’e sanayi yatırımları ile ilgili istişarelerde bulunduk ve 

kendilerinin de yerli otomobilin Balıkesir’de üretilmesi ile ilgili kampanya destekleri var. Ben de çok 

teşekkür ediyorum bizde elimizden geldiği kadar; Balıkesir halkı, sanayicisi iş adamları, siyasetçileri ile 

birlikte bu kampanyaya destek oluyoruz. Bununla ilgili bizim bir teklifimiz oldu, yerli otomobilin adı 

Alp olsun diye. Bu kamuoyundan ciddi bir destek almıştı. Takdir görür, kabul edilirse, bunun kabul 

edilmesi Balıkesir için büyük bir onur olacak. Hayırlısı olsun diyorum. İnşallah Balıkesir’i daha güzel 

günler bekliyor diye ümit ediyorum. Çok teşekkür ediyorum.” 

TEKNO ATÖLYE İNŞASINI İNCELEDİLER 

Heyet; daha sonra Sanayi ve Ticaret Odaları ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü arasında imzalanan protokol 

ile yapımı devam eden tekno atölye projesi inşasını inceledi. 

Hem Organize Sanayi Bölgesi’ndeki Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi öğrencilerinin eğitimine hem de 

sanayicinin ara eleman ihtiyacını karşılamasına katkıda bulunacak proje ile ilgili bilgi alan heyet, 

ziyaretin ardından bölgeden ayrıldı.  

 

 

 



 

 

http://www.gazetemerhaba.com/67518-2/ 

 

http://www.birlikgazetesi.com.tr/haber/1551/bso-baskani-ugur-sanayi-odalari-konsey-toplantisina-

katildi.html 

Balıkesir Sanayi Odası (BSO) Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur katıldığı Sanayi Odaları Konsey 

Toplantısı'nda Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı Faruk Özlü ve TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ile 

bir araya geldi. 

Türkiye' deki 12 sanayi odası başkanının katıldığı toplantıda ülkemizin ihtiyaç duyduğu reformlar, 

istihdam, sanayicilerin ihtiyaç, beklenti ve sorunları görüşüldü. Bölgelere dair ekonomik gelişmelerin 

istişare edildiği konsey toplantısında Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, 

Balıkesir' de son dönemde yaşanan sanayi atağına yönelik bilgiler verdi. Balıkesir Organize Sanayi 

Bölgesi'ndeki gelişmeler ve yeni alan ihtiyacı ile Gökköy Lojistik Merkezi' nde başlatılan ihracat 

seferberliğine değinen Başkan Uğur, üretim ve ihracat yapan sanayicinin Balıkesir' e gümrük açılması 

ile ilgili talebini dile getirdi. 

http://www.gazetemerhaba.com/67518-2/
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Gökköy Lojistik Merkezi’nin; ithalat ve ihracat potansiyeli BSO Başkanı İsmail Uğur ve beraberindeki 

heyet tarafından  incelemeye gelen bürokratlara anlatılarak, saha ziyaretleri gerçekleştirildi 

Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge Müdür Yardımcısı Nizamettin 

Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma Gümrük Müdürü Sinan Onar, 

Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı İsmail 

Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu’ 

nun katılımıyla bölge ihracat ve ithalat potansiyelinin değerlendirildiği toplantı gerçekleştirildi. Son 

dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya 

sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği toplantı akabinde saha ziyaretleri 

gerçekleştirildi. 

EN VERİMLİ PROJE İÇİN GEREKEN ŞARTLAR ORTAYA KONDU 

BSO Başkanı İsmail Uğur, yaptığı açıklamada “Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam 

ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı 

anlattık hem de kurumlarımızın değerli temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi 

kırmadılar, yerinde toplantı ve saha ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini 

http://marmarabolge.com/lojistik-merkezinde-gumruk-calismalari-suruyor.html
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belirlemeye, en verimli proje için gereken temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda 

gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni projeler kazandırmayı hedefliyoruz.” dedi. 

 

 

http://www.etrhaber.net/balikesirde-gumruk-calismalarina-hiz-verildi/102304/ 

Balıkesir Sanayi Odası’nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli ile 

benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projeleri değerlendirilerek saha ziyaretleri gerçekleştirildi. 

Balıkesir Sanayi Odası’nda düzenlenen toplantıda, Balıkesir bölgesi ihracat ve ithalat potansiyeli 

değerlendirildiği toplantıya Uludağ Gümrük ve Ticaret Bölge Müdürü Hasan Eken, TCDD 3. Bölge 

Müdür Yardımcısı Nizamettin Çiçek, Taşımacılık A.Ş. 3. Bölge Müdür Yardımcısı Habil Emir, Bandırma 

Gümrük Müdürü Sinan Onar, Gökköy Lojistik Merkezi Müdürü Hasan Şahin, Balıkesir Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray ve Balıkesir Sanayi Odası 

Genel Sekreteri Barbaros Aynaoğlu katıldı. Son dönem ihracat rakamları, bölgeye yeni yatırım yapan 

firmaların ihracat potansiyelleri, benzer yapıya sahip bölgelerin gümrük projelerinin değerlendirildiği 

toplantı akabinde saha ziyaretleri gerçekleştirildi. BSO Başkanı İsmail Uğur Uğur yaptığı açıklamada: 

“Balıkesir için, sanayicimiz için çalışmaya devam ediyoruz. Gümrük konusundaki çalışmalarımız bir 

noktaya kadar geldi. Bugün de hem çalışmalarımızı anlattık hem de kurumlarımızın değerli 

temsilcilerinin tecrübelerinden istifade ettik. Sağ olsunlar bizi kırmadılar, yerinde toplantı ve saha 

ziyaretleriyle bölgemiz için en uygun projenin niteliklerini belirlemeye, en verimli proje için gereken 

temel şartları ortaya koymaya çalıştık. En kısa zamanda gerekli çalışmaları tamamlayıp bölgemize yeni 

projeler kazandırmayı hedefliyoruz” dedi. 

 

 

http://www.etrhaber.net/balikesirde-gumruk-calismalarina-hiz-verildi/102304/
http://www.etrhaber.net/images/haberler/balikesirde-gumruk-calismalarina-hiz-verildi.jpg


 

http://erdekdogus.com/haber/balikesir/baskan-ugur-bakanliga-taleplerini-aktardi/ 

.ŀƭƤƪŜǎƛǊ {ŀƴŀȅƛ hŘŀǎƤ ¸ǀƴŜǘƛƳ YǳǊǳƭǳ .ŀǒƪŀƴƤ TǎƳŀƛƭ ¦ƐǳǊΣ {ŀƴŀȅƛ hŘŀƭŀǊƤ YƻƴǎŜȅ ¢ƻǇƭŀƴǘƤǎƤΩƴŘŀ 

.ƛƭƛƳ {ŀƴŀȅƛ ǾŜ ¢ŜƪƴƻƭƻƧƛ .ŀƪŀƴƤ CŀǊǳƪ mȊƭǸ ǾŜ ¢h.. .ŀǒƪŀƴƤ wƛŦŀǘ IƛǎŀǊŎƤƪƭƤƻƐƭǳ ƛƭŜ ōƛǊ ŀǊŀȅŀ ƎŜƭŘƛΦ 

Türkiye’ deki oniki sanayi odası başkanının katıldığı toplantıda ülkemizin ihtiyaç duyduğu reformlar, 
istihdam, sanayicilerin ihtiyaç, beklenti ve sorunları görüşüldü. 
Bölgelere dair ekonomik gelişmelerin istişare edildiği konsey toplantısında , Balıkesir Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı İsmail Uğur, Balıkesir’ de son dönemde yaşanan sanayi atağına yönelik 
bilgiler verdi. 
Balıkesir Organize Sanayi Bölgesi’ndeki gelişmeler ve yeni alan ihtiyacı ile Gökköy Lojistik Merkezi’ 
nde başlatılan ihracat seferberliğine değinen Uğur, üretim ve ihracat yapan sanayicinin Balıkesir’ e 
gümrük açılması ile ilgili talebini dile getirdi. 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu toplantıda bir konuşma yaparak, konseyde dile getirilen önerilerin pek 
çoğunun dikkate alındığını kaydetti ve sanayi odalarına istihdam seferberliğinde sağladıkları başarıdan 
dolayı teşekkür etti. 
TOBB Başkanı,” İstihdamdaki başarımız esasında dünya çapında bir olay. 2012-2016 dönemini 
kapsayan 5 yılda, Türkiye’de 2,4 milyon kişiye yeni iş sağladık. Avrupa’da en fazla istihdam artıran 
ülkeyiz. Almanya ve Fransa’nın toplamından fazla istihdam üretiyoruz.” diye konuştu. 
Hisarcıklıoğlu üretim artışıyla canlanan ekonominin, hükümetin istihdamı teşvik eden adımlarıyla, 
istihdama da olumlu yansıdığını ifade ederken şöyle konuştu: “Son verilere göre, Ağustos sonu 
itibariyle, geçen sene aynı dönemiyle karşılaştırdığımızda, 1,5 milyon kişiye ilave istihdam sağladık. 
Toplam istihdam edilen kişi sayısı, 28,8 milyonu buldu ve tüm zamanların en yüksek istihdam 
rakamına ulaşmış olduk.” 
TOBB Başkanı ihracatın da büyüdüğüne vurgu yaparak ilk 9 ayda sanayi ürünü ihracatının geçen 
senenin ilk 9 ayına göre, 10 milyar dolar arttığına dikkat çekti. Bakan Faruk Özlü’ nün iş dünyası ile 
istişareye büyük önem verdiğini ifade eden Rifat Hisarcıklıoğlu, bu yaklaşımın iş dünyası için moral 
olduğundan söz etti. 
Faruk Özlü’ nün daha iyi işler yapmaları için kendilerini yüreklendirdiğini bildiren TOBB Başkanı, 
“Türkiye’nin Otomobili projesinde de, sağ olsun yine Sayın Bakanımızdan en büyük desteği aldık. 
Onun bu işe sahip çıkması sayesinde bu tarihi adımın gerçekleşmesi mümkün oldu” dedi. 
Faruk Özlü de konuşmasında, bir yandan ihracatı artırırken diğer yandan da ithal edilen ara malları ve 
sanayi ürünlerinin yerlileştirilmesi gerektiğini kaydetti. 
Türkiye’nin ithalatını yaptığı ara mallardan ilk aşamada 978 ürün tespit ettiklerini, bu sayıyı zamanla 2 
bin 600’e kadar çıkaracaklarını anlatan Sayın Özlü, kimya, ilaç, elektronik, makine, teçhizat, gıda ve 
motorlu kara taşıtları sektörlerindeki ürünlerin Türkiye’de üretilmesi için teşvik mekanizması 
kuracaklarını söyledi. 
Balıkesir Sanayi Odası Başkanı İsmail Uğur sanayi odaları konsey toplantısının ardından bakanımızla 
yaptığı özel görüşmede Balıkesir Sanayi Odası üyelerinin taleplerini ve sorunlarını aktardı. 

 

 

http://erdekdogus.com/haber/balikesir/baskan-ugur-bakanliga-taleplerini-aktardi/

